
Protokół Nr XXXIX/2017

z XXXIX sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
w dniu 24 października 2017 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makmvska o godzinie 17:15 otworzyła XXXIX sesję
Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych. Następnie oświadczyła, że
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbyły się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy
ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt li 2 porządku obrad.

Ad. 3

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
są Wnioski do porządku obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

obrad został

Prononowan Powiatu PruszkowskjęgQ

l
2.

3.

4.
5.

6.

7.

8.

Otwarcie XXXIX seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Stwierdzenie quorum.
Wnioski do porządku obrad.
Przyjęcie protokołu z XXXVI sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
PrzŃęcie protokołu z XXXVll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Przyjęcie protokołu z XXXVlll sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-422/17/.

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych
uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych,
prowadzonych przez Powiat Pruszkowski i studentów będących absolwentami szkół
ponadgimnazjalnych lub ponadpodstawowych z terenu Powiatu Pruszkowskiego
i zamieszkałych na terenie Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-423/1 7/.
Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-424/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych Powiatu Pruszkowskiego na lata 20 1 7-2025 /BRZ-425/1 7/.
Po(ujęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w
2017 roku dla Powiatu Pruszkowskiego na realizację zadań określonych w ustawie o
rehabilitacji zawodowej i społeczną oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych /BRZ-

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań
publicznych z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek
rowerowych oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie
Gminy Brwinów /BRZ-427/17/.
Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nadarzyn prowadzenia zadań
publicznych z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek
rowerowych oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie
Gminy Nadarzyn /BRZ-428/17/.

9.

10.

11

12.

13

str. l



14.

15.

16.

17.
18.

19.

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady
Powiatu /BRZ-430/17/.

Informac=ja Nr 31/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od 21 września 2017 roku do 12 paździemika 2017 roku /BRZ-429/17/.
Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składanych Przewodniczącemu Rady
Powiatu.

Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych.
Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
Zaml<nięcie obrad.

Starosta Maksym Goloś zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu: /'oć#ęc/e uc/zu,a8
w sprawie powierzenia Gminie Nadarzyn prom'rdzenia zadań publicznych z zakresu zimowego
otrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek rowerowych oraz ci(łgów pieszo'rowerowych
na drogach powiatowych na terenie Gminy Nadarzyn/BRZ-428/1 7/ oraz wxńe el\ie do potziąi3\cu

obrad trzech punktów:

a

#

Podjęcie ucha'aĘ zmienicgącej uchwałę w spra'byle wieloletniej prognozy .finansowej
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-433/1 7/

Podjęcie tłchwab uchylcóącej uchwałę w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
nr 3113W ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej dotychczason'ej

kategorii/BRZ- 434/17/;

Podjęcie uchu'aĘ uchylQqcej uchwałę w sprawie pozbawienia odcinka drogi pou'lutowej
nr 4118W ut. Bohaterów Wolności w Piastowie jej doQchczasowej kategorii/BRZ-
435/1 7/./

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że 19 paździemika do Rady
Powiatu wpłynęły dwie skargi, w związku z tym zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad
o dwa punkty:

1) Podjęcie ucłtwaW u' sprawie przekazania skargi do Komisji Re'vvizyjnej/BRZ-431-1 7/;

2) Po(ujęcie uchu'aĘ w sprawie przekazania skargi do Komiqi RewizHnej/BRZ-432-1 7/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o zdjęcie z
porządku obrad punktu 13. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nadarzyn
prowadzenia zadań publicznych z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników,
ścieżek rowerowych oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy
Nadarzyn /BRZ-428/17/. (projekt uchwali' stanowi załącznik nr 3 do protokołu)

Wyniki głosowania
za: 22, przeciw: 0, wstrzymuje się O, BRAK GŁOSU O, NIEOBECNI: 5

Wyniki zmienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena
Karpiniak, Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew
Makowski, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska, Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska
NIEOBECNI (5)
Zdzisław Brzeziński, Grzegorz Jastrzębski, Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Elżbieta
Smolińska
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że punkt 13. Podjęcie uchwał'

za (22)
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w sprawie powierzenia Gminie Nadarzyn prowadzenia zadań publicznych z zakresu
zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek rowerowych oraz ciągów
pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Nadarzyn /BRZ-428/17/
został zdjęty z porządku obrad sesji.

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Poć#ęcfe z/cbwa@ z/nfenźćgqcę/ uc/zwa/ę
w spraw'ie wielotetYtiej prognozy.finansow'ej Powiatu Pruszkou,skiego/BRZ-433/1 7/, \ako putsiśtu
7

Wyniki głosowania
za: 22, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki zmienne:

Mariusz Baranowski, Magdalena Beyer9 Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś, Magdalena
Karpiniak , Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew
Makowski, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Monika Sawicka, Mirosława śliwińska,
Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska
NIEOBECNI (5)
Zdzisław Brzeziński, Grzegorz Jastrzębski , Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Elżbieta
Smolińska

za (22)

Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupeXl\tony o But\kk l Podjęcie ucha'aW zmienicyącej uchwałę w spraw'ie u'ieloletniej prognozy
.Rnansowej Powiatu Pruszkowskiego /BRZ- 433/1 7/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu /''oć#ęc/e złc/zu,ab uczy/ayqce/ złc/zwały w sprawie
pozbawienia odcinka drogi powiatom'ej rlr 3113W ul. Targowej w Opaczy Małej, gtnina
Michałowicejej doWchczclsowej kategorii/BRZ-434/1 7/, \ako pul\\śtu LĄ.

Wyniki głosowania
za: 22, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski , Magdalena Beyer9 Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena
Karpiniak , Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew
Makowski, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Monika Sawicka, Mirosława śliwińska,
Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska
NIEOBECNI (5)
Zdzisław Brzeziński, Grzegorz Jastrzębski , Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Elżbieta
Smolińska

za (22)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony a.p!!!!!ŚŁ114 Poćgęcie uc/zu'aO z/cAy/ć#qce7 uc/zwały w sprawie pozbćzvt,/en/a odcflz a
drogi powiatowej nr 3113W -- ut. Targowej w Opaczy Małej, gmitta Michałowice jej
dotychczclsowej kategorii/BRZ- 434/1 7/.
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Radna-- Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod -głosowanie-- wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Podyęc/e uc/zHaO złcAy/ayqce7 z/c/zu,a/ę w sprawie
pozbawienia odcinka drogi powiatowej Ytr 4118W ul. Bohaterów Wolności w Piastowie jej
do0,c/wczasowe/ kafegorż/ /B.RZ-435/7 77jako punktu 15.

Wyniki głosowania
za: 22, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski , Magdalena Beyerl Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanislaw Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena
Karpiniak , Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew
Makowski, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska,
Artur świercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska
NIEOBECNI (5)
Zdzisław Brzeziński, Grzegorz Jastrzębski , Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Elżbieta
Smolińska

za (22)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony o punkt ] 5 Poć#ęc/e uc/zu,ćzO uczy/a/qcey uc/zu,a/ę w sp/"aw/e pozóaw/en/a odc/n#a
drogi powiatowej nr 4118W ut. Bohaterów Wolności w Piastowie jej dotychczasowej
kategorii /BRZ- 435/17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wmosek
o wprowadzenie do porządku obrad punk(tu Podyęc/e uc/zwać w sprawie przekćzzan/a skargi do
X:omfĘ/i Rewż4)ynę/ /B.RZ.43/-/ 7/jako punktu 17.

Wyniki głosowania
za: 22, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski , Magdalena Beyer Ewa Borodzicz, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Goloś , Magdalena
Karpiniak , Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, .Zbigniew
Makowski, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska,
Artur świercz, IJrszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewski, Zdzisława
Zielińska
NIEOBECNI (5)
Zdzisław Brzeziński, Grzegorz Jastrzębski , Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Elżbieta
Smolińska

za (22)

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony a..J!!!!!!sŁ.!Z Podjęcie uchwały w sprawie przelkazan/a skargi do K.omżs/'ż

Rewizgnej /BRZ- 431-17/.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek
o wprowadzenie do porządku obrad punktu Poć#ęcźe uc/zwać w sprawie przekazania skarg/ do
KomżĘ/i .Rewżg#ne/ /B.RZ.432-/ 7/jako punktu 18.
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Wyniki głosowania
za: 21, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
za (21)
Mariusz Baranowski , Magdalena Beyer9 Ewa Borodzicz, Maria Cybulska, Stanisław
Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena Karpiniak , Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz
Nowak, Janusz Rajkowski, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula
Wojciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
BRAK GŁOSU (1)
Mirosław Clhmielewski
NIEOBECNI (5)
Zdzisław Brzeziński, Grzegorz Jastrzębski , Tomasz Osiński, Krzysztof Rymuza, Elżbieta
smoleńska

Radna Maria Makowski Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został
uzupełniony e...l!!!!!!Śt...!8 Podjęcie uchwały w sprawie przekazac/a skarg/ do .ramię//
RewizMnej /BRZ- 432-17/.

Numeracja punktów zmieniła się odpowiednio

Porzadek obrad XXXIX sesji DO zmianach

1. otwarcie XXXIX seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Wnioski do porządku obrad.

4. PrzŃęcie protokołu z XXXVI sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

5. Przyjęcie protokołu z XXXVll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

6. Przyjęcie protokołu z XXIXVlll sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy Hlnansowd
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-433/17/.

8. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-422/17/.

9. Podjęcie uchwały w sprawie przgęcia Programu wspierania edukacji uzdolnionych
uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych,

prowadzonych przez Powiat Pruszkowski i studentów będących absolwentami szkół
ponadgimnazjalnych lub ponadpodstawowych z terenu Powiatu Pruszkowskiego
i zamieszkałych na terenie Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-423/1 7/.

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-424/17/.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przŃęcia Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych Powiatu Pruszkowskiego na lata 2017-2025 /BRZ-425/1 7/.

12. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w
2017 roku dla Powiatu Pruszkowskiego na realizac:ję zadań określonych w ustawie o
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rehabilitac:ji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych /BRZ
az6łul.

13 Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań
publicznych z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek
rowerowych oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie
Gminy Brwinów /BRZ-427/17/.

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie pozbawienia odcinka drogi
powiatową nr 3113W -- ul. Targowej w Opaczy Małą, gmina Michałowice jej
dotychczasowej kategorii/BRZ-434/17/.

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie pozbawienia odcinka drogi
powiatowej nr 4118W ul. Bohaterów Wolności w Piastowie jej dotychczasowej
kategorii /BRZ-435/17/

Podjęcie uchwały w sprawie przŃęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącego Rady
Powiatu /BRZ-430/17/.

14

15

16

17

18

19

20

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizyjnd /BRZ-43 1-17/.

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komigi Rewizyjnel /BRZ-432-1 7/.

Informacja Nr 31/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od
21 września 2017 roku do 12 paździemika 2017 roku /BRZ-429/17/.

Informacja dotycząca oświadczeń majątkowych składanych Przewodniczącemu Rady
Powiatu

21. interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych

22. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.

23. Zamknięcie obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 3 i przeszła do punktu 4

flu. ół

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem jest
Prz9ęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Po'vviatu Pruszkowskiego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem uwag i
nie odnotowując głosu sprzeciwu protokół z XXXVI sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
został przyjęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 4 i przeszła do punktu 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że kolejnym punktem jest
Przgęcie protokołu z XXXVll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem uwag i
nie odnotowując głosu sprzeciwu protokół z XXXVll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
został przyjęty.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przeszła do punktu 6.

Ad. 6
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem jest
Przgęcie protokołu z XXXVlll sesji Rady Poa,iatu Pruszkowskiego.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem uwag i
nie odnotowując głosu sprzeciwu protokół z XXXVlll sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego
został przyjęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
pota:ądku obrad \est Podjęcie uchu,aW zmieniQqcej zchn'ałę w sprawie wieloletnią prognozy
#nansowe? Pawla/z/ Prusa.łowshego /B.RZ.433//7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do
protokołu.

Ad 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem.
Radny Maksym Gołoś Starosta Wjaśnił, że zmiany w wieloletniej prognozie finansową
dotyczą głównie realizacji inwestycji przy ulicy Regulskią oraz inwestycji w szpitalu
powiatowym na Wrzesinie.
Pan Paweł Kostrzewski Naczelnik Wydziału Inwestycji i Funduszy Zewnętrznych dodał, że
zmiana w wieloletnią prognozie finansowej wynika z konieczności zwiększenia limitu
zobowiązań w związku z deklaracją Gminy Michałowice dotyczącą przekazania dodatkowych
środków na realizację zadania przy ul. Regulskiej.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę.
Radny Stanisław Dymura poprosił o kompleksowe przedstawienie inwestycji przy
ul. Regulskiej.
Radny Mirosław Chmielewski Członek Zarządu powiedział, że przebudowa ulicy Regulskiej
jest podzielona na dwa etapy. Obecnie realizowany jest etap l na odcinku od ulicy Bodycha do
torów WKD w Regułach. Zakończenie tego etapu zadania jest zaplanowane na koniec roku 2017.
rl etap będzie realizowany w roku 2018. Na razie jest złożony wniosek do Krajowego Programu
Budowy Dróg Gminnych i Powiatowych. W ramach kompleksowej modernizacji ulicy
Regulskiej planowane jest: zdjęcie podbudowy i położenie nowel oraz wykonanie pełnego
odwodnienia, krawężników, ciągów pieszych.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie wieloletnią prognozy finansowej Powiatu Pmszkowskiego /BRZ-433/17/.

Wvniki głosowania
za: 19, przeciw: 1, wstrzymuje się: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5
Wyniki imienne:
za (19) Mariusz Baranowski , Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski,
Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Maksym Gołoś , Magdalena Karpiniak , Katarzyna
Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Dariusz Nowak, Janusz
Rajkowski, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska,
Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska
przeciw (1) Zbigniew Makowski
wstrzymuje się (2) Karolina Gawkowska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (5) Magdalena Beyer Grzegorz Jastrzębski, Tomasz Osiński, Krzysztof
Rymuza, Elżbieta Smoleńska.
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Radna Maria Makou'ska Przavodnicząca Rady shvierdzila, że uchwala
nr XXX]X/307/2017 zmieniająca ałę w sprawie wieloletniej gnozy smvej
Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanmvi załącznik nr 5 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do punktu 8

ftu o.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzlądku Podjęcie ucttwaW zmieniclj(łcej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowshego na rok 20/7 /B.RZ-422//7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia z
prośbą o przedstawienie uzasadnienia wraz autopoprawka.
Starosta Maksym Goloś omówić projekt uchwały wraz ze zgłoszoną autopoprawka.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji merytorycznych

Opinie Komisji
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-422/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-422/17 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-422/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę zmieniającą
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 2017 /BRZ-422/17/
wraz z autopoprawkę.

Wyniki głosowania
za: 19, Przeciw: 1, wstrzymuje się12. BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECNI: 5
Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski . Ewa Borodzicz. Zdzisław Brzeziński. Mirosław Chmielewski. Maria
Cvbulska. Stanisław Dvmura, Maksvm Gołoś , Magdalena KarDiniall K t rzep
Klimaszewska. Agnieszka Kuźmińska. Maria Makowska, Dariusz Nowak, Janusz
Raikowski. Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz. IUr$zp!
Woiciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewski
przeciw (1) Zbigniew Makowski
wstrzymuje sie (2)
Karolina Gawkowska. Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (5)
Magdalena BeyelŁGrzegQrz.Ją$trzębski. ].QDą$z Osiński. K.rzvsztof Rvmuza. E]żbieta
Smolińska

19za
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXIX/308/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzal(btu \est Pocyęcie uchwał w sprawie przyjęcia Programu wspierania edulmcji
uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych,
prowadzonych przez Pou'iat Pruszkowski i studentów będących absolwentami szkół
ponadgimnazjalnych łub ponadpodstawowych z terenu Powiatu Pruszkowskiego i zctntieszkabch
na /eden/e Pou'/a/u Prz/sz#owshego /B.RZ.423//7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do
protokołu.

Ad 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś powiedział, że przedstawiony projekt jest wyrazem docenienia wagi
edukacji oraz wsparcia dla wybjjającej się w wynikach w nauce młodzieży.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Radna Agnieszka Kuźmińska zapytała czy w ramach programu uczniowie liceów,
np. w Nadarzynie, Komorowie i Brwinowie będą mogli otrzymać takie stypendia.
Starosta Maksym Gołoś Wjaśnił, że zgodnie z zapisem w punkcie 2 stypendia dostaną
uczniowie, dla których organem prowadzącym jest Powiat Pruszkowski. Czyli tych uczniów
uchwała nie obejmuje.
Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że uchwała obejmuje studentów z powiatu
pruszkowskiego, a wyklucza uczniów liceów w Nadarzynie, Komorowie i Brwinowie, co jest
krzywdzące. Zgłosiła poprawkę o zmianę w punkcie 2 zapisu, aby objąć zasięgiem placówki
oświatowe z terenu całego powiatu pruszkowskiego, a nie tylko te dla których organem
prowadzącym jest powiat, dzięki temu do otrzymania stypendiów kwaliHikowali by się także
uczniowie z tych trzech liceów.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji
powiedziała, że na posiedzeniu komigi projekt nie był tak szczegółowo omawiany, zastanawia
się co ze szkołami społecznymi i prywatnymi.
Radna Agnieszka Kuźmińska zaproponowała żeby dodać zapis, że uchwała obejmuje swoim
zasięgiem szkoły ujęte w sieci szkół.
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów powiedziała,
że w Raszynie też jest taka uchwała i wydaje jej się, że nie ma potrzeby, aby uwzględniać te trzy
szkoły, bo prawdopodobnie w Brwinowie i Komorowie też są podobne uchwały.
Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że stypendia gminne dotyczą szkół podstawowych
dla których są one organem prowadzącym, a powiat ustala zasady dla uczniów szkół
ponadpodstawowych i w sieci szkół ponadpodstawowych są te trzy licea.

Radny Zdzisław Brzeziński Członek Zarządu zwrócił uwagę na koszty, ponieważ to nie będzie
mała liczba tych uczniów i powinno to być oszacowane.
Radna Aurelia Zalewska zapytała czy uchwała musi być przŃęta dziś ze względu na jakieś
temliny?
Radny Mariusz Baranowski zaproponował wpisanie do projektu uchwały wszystkich szkół,
które są w sieci powiatu.
Radna Urszula Wojciechowska przyznała, że należy dokładniej określić kryteria przyznawania
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nagród.
Ponadto w dyskusji udział wzięli: Radny Stanisław Dymura Radny Janusz Rajkowski, Radna
Monika Sawicka. Radna Zdzisława Zielińska

Starosta Maksym Gołoś zgłosił wmosek formalny w sprawie przekazania do prac komigi
merytorycznej projektu uchwały w sprawie przgęcia Programu wspierania edukacji
uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych,
prowadzonych przez Powiat Pruszkowski i studentów będących absolwentami szkół
ponadgimnazjalnych lub ponadpodstawowych z terenu Powiatu Pruszkowskiego i zamieszkałych

na terenie Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-423/17/.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję.

Opinia Komisji
Radna Mirosława Sli)fińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, K.ultury, Sportu
i Promocji odczytała opinię stwierdzając, że projekt uchwali' BRZ-423/17 został przez
członków komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek w sprawie
przekazania do prac komisji merytorycznej projektu uchwali' w sprawie przyjęcia
Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów gimnazjów, szkół
ponadgimnazjalnych lub szkół ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat
Pruszkowski i studentów będących absolwentami szkół ponadgimnazjalnych lub
ponadpodsta)nowych z terenu Powiatu Pruszkowskiego i zamieszkałych na terenie Powiatu
Pruszkowskiego/BRZ-423/1 7/.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

Mariusz Baranowski , Ewa Borodzicz, Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Maria
Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena
Karpiniak , Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew
Makowski, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski, Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska,
Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława
Zielińska
NIEOBECNI (5)
Magdalena Beyer Grzegorz Jastrzębski , Tomasz Osiński, Krzysztof lłymuza, Elżbieta
Smolińska
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9.

ZA (22)

O godz. 18:50 Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę.
O godz. 19:00 Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady wznowiła obrady i przeszła
do punktu lO.

Ad IO.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potząd\:u \est Podjęcie uchu'ab w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na
teren/e Pow a/u Prusz#owsk/ego/B.RZ.424/7 77 Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do
protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
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Starost Maksym Gołoś powiedział, że podjęcie tel uchwały jest wymogiem formalnym, który co
roku trzeba powtórzyć.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Opinia Komisji
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwali' BRZ-424/17 został przez członków komisji
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie
Powiatu Pruszkowskiego/BRZ-424/17/.

Wyniki głosowania
za: 20, przeciw: 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne:
za (20)
Zdzisław Brzeziński, Mirosław Chmielewski, Maria Cybulska, Stanisław Dymura, Karolina
Gawkowska, Maksym Gołoś , Magdalena Karpiniak , Katarzyna Klimaszewska, Agnieszka
Kuźmińska, Maria Makowska, Zbigniew Makowski, Dariusz Nowak, Janusz Rajkowski,
Monika Sawicka, Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia
Wróblewska, Aurelia Zalewska, Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (7)
Mariusz Baranowski , Magdalena Beyerl Ewa Borodzicz, Grzegorz Jastrzębski , Tomasz
Osiński, Krzysztof Rymuza, Elżbieta Smolińska

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXIX/309/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie rozkładu godzin pracy aptek
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 10 do protokołu.

Radna Maria
do punktu ll.

Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 i przeszła

ftu ll.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potziądku Podjęcie ucttwaQ w sprawie przMęcia Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych Powiatu Pruszkowskiego na tata 201 7-2025 /BRZ-425/1 7/. Pto\dG udtwaky stanow\
załącznik nr ll do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Opinia Komisji
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-425/17 został przez członków komisji
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zaopiniowany pozytywnie

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych
Powiatu Pruszkowskiego na lata 2017-2025 /BRZ-425/17/.

Wyniki głosowania
za: 20. przed)v: 0. wstrzvmuię sie: 0. BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7

Wvnikijmiennę!

Zdzisław Brzeziński. Mirosław Chmielewski, Maria Cvbulska. Stanisław Dymura, K.arolina
Gawkowska. Maksvm Gołoś , Magdalena Kart)iniak , Katarzyna Klima$zęwslś4,4:E!!ięszlś4
Kuźmińska. Maria Makowska. Zbigniew Makowski. Dariusz Nowak. Janusz Raikowski,
Monika Sawicka. Mirosława Sliwińska, Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska , Emilia
Wróblewska. Aurelia Zalewski.Zdzi$!ąwś! Zięlió$!!ś!
NIEOBECNI (7)
Mariusz Baranowski , Magdalena BeyeE Ewa Borodzicz, GrzęgQrz.!ąltrzebski . Tomasz
Osiński. Krzysztof Rvmuza, Elżbieta Smolińska

'20za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXIX/310/2017 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie przyjęcia Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych Powiatu Pruszko)vskiego na lata 2017-2025 została
podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 1 1 i przeszła do punktu 12

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
)o z aich iesl Podjęcie uchwał zmienicycłcej zchn'ałę w sprawie podziału środków Państwowego
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadcgqcych według algorytmu w 201 7
roku dla Powiatu Pruszkowskiego na realizację zadań określonych w usłcrwie o rehabilitacji
zau'odowej i społecznej oraz zatrudYtianiu osób niepełnospl'au'nych
/B.RZ.42ó// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

12Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Starosta Maksym Gołoś poprosił o zreferowanie tematu Pana Radosława Kowalczyka
Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie.
Pan Radosław Kowalczyk Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie omówić
projekt uchwały.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskuqę.

Opinie Komisji
Radna l(atarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Klomisji Budżetu i Finansów odczytała
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-426/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych odczytał
opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-426/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2017 roku dla Powiatu
Pruszkowskiego na realizację zadań określonych w ustawie o rehabilitacji zawodowej
i społecznej oraz zatmdnianiu osób niepełnosprawnych /BRZ-426/17/.

Wyniki głosowania
24;211.DEzęęjw;Duwstrzymuję sie; 0, BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECNI: 7

Wyniki zmienne:

ZI(jzjsl4wJ3rzez ński, Mirosław Chmielewski. Maria Cvbulska. StanisłąwDymura. Karolina
Gawkowska. Maksvm Gołoś . Maa1141ę!!ą.KarDiniak , Katarzyna Klimaszewska. Agnieszka
Kuźmińska, Maria Makowska. Zbigniew Makowski. Dariusz Nowak. Janusz Raikowski.
Monika Sawicka. MirosławŁSliwińska. Artur Swiercz, Urszula Wojciechowska . Emilia
]V[Óblęwlka, Aurelia Zalewska. Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (7)
Mariusz Baranowski . Magdalena.BęyęlLEwa.Borodzicz, Grzegorz Jastrzębski
Osiński, Krzysztof Rvmuza. Elżbieta Smolińska

'20za

Tomasz

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXIX/311/2017 Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie podziału środków
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających według
algorytmu w 2017 roku dla Powiatu Pruszkowskiego na realizację zadań określonych w
ustawie o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych
została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 12 i przeszła do punktu 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porząs$cu \est Podjęcie uchwał u, spraw'ie powierzenia Gminie BI'winóu, prowadzenia zadań
publicznych z zakl'esu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek +'ocet'owych
oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na tet'ecie Gminy Brwinów
/B.RZ.427// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego w sprawie powierzenia Gminie Brwinów prowadzenia zadań
publicznych z zakresu zimowego utrzymania nawierzchni dróg i chodników, ścieżek rowerowych
oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach powiatowych na terenie Gminy Brwinów
/BRZ-427/17/.

Wyniki głosowania
za: 20. przeciw: 0. wstrz)rmuję sie; 0, BRAK GŁOSUJ: 0. NIEOBECNI: 7

Wyniki imienne
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Zdzisław Brzeziński. Mirosław Chmielewski. Maria Cvbulska. Stanisław Dvmura, Karolina
Gawkowska, Mąksvm Gołoś . Magdalena Karpiniak . Katarzyna Klimaszęwsl{4.:ĄE!!ię$zl$4
Kuźmińska. Maria Makowska. Zbigniew Makowski. Dariusz Nowak. Janusz Raikowski,
Monika Sawicka. Mirosława śliwińska. Artur Swiercz. Urszula Woiciechowska . Emilia
Wróblewski, Aurelia Zalew$ka. Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (7)
Mariusz Baranowski LMagdakna Beger. Ewa Borodzicz. Grzegorz JastrzębslŚt. lkll11asz
Osiński. Krzysztof Rvmuza. Elżbieta Smolińska

'20za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala
nr XXXIX/312/2017 Rady Powiatu Pruszkowskiego )v sprawie powierzenia Gminie
Brwinów prowadzenia zadań publicznych z zakresu zimo)jego utrzymania nawierzchni
dróg i chodników, ścieżek roweruvych oraz ciągów pieszo-rowerowych na drogach
powiatowych na terenie Gminy Brwinów została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 16
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 13 i przeszła do punktu 14

Radna Maria Makmvska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po v:ądicu \est Po(ujęcie ucha'aW uchylającej uchwałę w sprawie pozban'henia odcinka drogi
powicltowej nr 3113W ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej dotychczasowej
ka/egoriż /BRZ-434// 7/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

14Ad

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła się do Starosty Maksyma Gołosia
z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady w związku z brakiem zgłoszeń zamknęła
dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie uchwałę Rady
Powiatu Pruszkowskiego uchylające uchwałę w sprawie pozbawienia odcinka drogi powiatowej
nr 3113W ul. Targowej w Opaczy Małej, gmina Michałowice jej dotychczasowej kategorii
/BRZ-434/17/.

Wyniki ało$ owada
za: 20. Przeciw: 0. wstrzymuje sie: 0. BRAK GŁOSU: 0. NIEOBECINl: 7

Wvnikijmlę !!Bę!

Zdzisław Brzeziński. Mirosław Chmielewski. Maria Cvbulska. Stanislaw Dvmura, Karolina
Gawkowska, )'ląlqvm Gołoś . Magdalena Karniniak . Katarzyna Kli
Kuźmińska. Maria Makowska. Zbigniew Makowski. Dariusz Nowak. Janusz Raikowski.
Monika Sawicka. Mirosława śliwińska. Artur Swiercz. Urszula Woiciechowska . Emilia
Wróblewski, Aurelia Ząlęwska. Zdzisława Zielińska
NIEOBECNI (7)
Mariusz Baranowski . Magdalena Beger. Ewa Borodzicz. Grzegorz Jastrzębski , Tomasz
Osiński. Krzysztof Rvmuza. Elżbieta Smolińska

'20za

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXXIX/313/20]7 Rady Powiatu Pruszkowskiego uchylająca uchwałę w sprawie
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